

# Venice Carnival



The first mention of carnival in Venice dates back to 1094, although masks were not worn at carnivals until the XIII—XIV centuries. In 1162, in honor of the victory over the Patriarch of Aquileia, a folk festival began in St. Mark's Square. Presumably since that time, the carnival has become an annual event.

Первое упоминание карнавала в Венеции относится к 1094 году, хотя до XIII—XIV веков масок на карнавалах не носили. В 1162 году в честь победы над патриархом Аквилеи началось народное гуляние на площади Сан-Марко. Предположительно с того времени карнавал стал ежегодным.

**This carnival takes place in Venice, Italy. At this carnival, all the guests wear masks, this is the main difference from other carnivals.**

**Этот карнавал проходит в Венеции, Италия. На этом карнавале все гости носят маски, это главное отличие от других карнавалов.**





**The dates of the Carnival in Venice 2021 are from 6 to 7 and from 11 to 16 February. The duration of carnival in Venice is 18 days, but the main events fall on the last 11 days of the holiday.**

**Даты карнавала в Венеции 2021 года - с 6 по 7 и с 11 по 16 февраля.**

**Продолжительность карнавала в Венеции составляет 18 дней, но основные события приходятся на последние 11 дней праздника.**



Thanks for your attention!!!

